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PROTOKÓŁ NR VII/24 

z VII sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 23 września 2024 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 8.00 do godz. 10.41  

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Beata Bartoszcze, 

3. Sławomir Chudzik, 

4. Bogusława Anna Grzelak, 

5. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

6. Tomasz Kowalski, 

7. Tomasz Marek Madej, 

8. Dariusz Malik, 

9. Grzegorz Matyjasik, 

10. Michał Piotr Podstawka, 

11. Marek Leszek Rejmak, 

12. Daniel Walkiewicz, 

13. Anna Zabiegła. 

Radni nieobecni: 

1. Marcin Mirosław, 

2. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Bożena Pajduszewska – 

Zastępca Wójta Gminy, Łukasz Czarnomski – Sekretarz Gminy, Mirosława Walat- Maciejka – 

Skarbnik, Anna Śmigielska – inspektor ds. obsługi rady gminy, Aleksandra Kowalczyk – obsługa 

prawna UG, Marek Berger – Dyrektor Zakładu Budowy i Eksploatacji Wiejskich Urządzeo 

Komunalnych w Bełżycach, Grzegorz Szacoo – Prezes Zakładu Zagospodarowania Odpadów 

Komunalnych w Bełżycach. 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad VII sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. Przywitał uczestniczących w obradach radnych, 

sołtysów oraz wszystkich gości. 

Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że 

z ustawowego składu 15 radnych obecnych jest 10 radnych, co stanowi quorum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.) 

 Radni minutą ciszy uczcili pamięd Ś.P. Ryszarda Mirosława. 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
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Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był 

on również udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)   

Wójt zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

punktu, tj. podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę LXVII/376/24 Rady Gminy Wojciechów 

z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej 

Powiatowi Lubelskiemu na funkcjonowanie linii komunikacyjnych o charakterze użyteczności 

publicznej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Michał Piotr Podstawka, 

Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (5) Bogusława Anna Grzelak, Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Marek Leszek 

Rejmak, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Innych wniosków, co do zmian porządku obrad nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady 

Sławomir Chudzik poddał pod głosowanie całośd porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Michał Piotr Podstawka, 

Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (5) Bogusława Anna Grzelak, Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Marek Leszek 

Rejmak, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad VII sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Wojciechów. 

5. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Wojciechów. 

6. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Wojciechów. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących komisji 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Informacja z działalności Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w Bełżycach. 

10. Informacja z działalności Związku Komunalnego Gmin w Bełżycach oraz działalności 

Zakładu Budowy i Eksploatacji Wiejskich Urządzeo Komunalnych.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/376/24 Rady Gminy 

Wojciechów z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy 

finansowej Powiatowi Lubelskiemu na funkcjonowanie linii komunikacyjnych o charakterze 

użyteczności publicznej. (Druk 26/2024) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Wojciechów do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach. (Druk nr 27/2024) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Wojciechów. (Druk nr 28/2024) 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakooczenie obrad. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z III sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto 

protokół był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Michał Piotr Podstawka, 

Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (5) Bogusława Anna Grzelak, Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Marek Leszek 

Rejmak, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Ad pkt 4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z IV sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto 

protokół był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Michał Piotr Podstawka, 

Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (5) Bogusława Anna Grzelak, Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Marek Leszek 

Rejmak, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Ad pkt 5. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z V sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto protokół 
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był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Michał Piotr Podstawka, 

Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (5) Bogusława Anna Grzelak, Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Marek Leszek 

Rejmak, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Ad pkt 6. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z VI sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto 

protokół był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Michał Piotr Podstawka, 

Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (5) Bogusława Anna Grzelak, Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Marek Leszek 

Rejmak, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Ad pkt 7. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 27 czerwca 2024 roku do 22 sierpnia. (Lista 

zarządzeo stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeo i spotkao, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytao, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakooczył ten 

punkt obrad. 

 

Ad. pkt 8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących 

komisji z działalności w okresie między sesjami. 

 Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Uczestniczył m.in.: w 

posiedzeniach komisji Rady Gminy Wojciechów oraz uroczystym otwarciu Warsztatów 

Kowalskich. 

 Następnie, informację przedstawili Przewodniczący poszczególnych komisji. 

W okresie między sesjami odbyło się w sumie siedem posiedzeo komisji, w tym jedno 

posiedzenie wspólne.  
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12 lipca, 6 sierpnia i 9 sierpnia  – posiedzenia Komisji Budżetowej. Członkowie zajmowali się 

analizą zmian w budżecie; 

23 i 30 lipca – posiedzenia Komisji Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska 

i Gospodarki Wodnej. Głównym tematem była organizacja tegorocznych Dożynek Gminnych; 

8 sierpnia – posiedzenie Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego, radni przeprowadzili wizję lokalną wykonywanych inwestycji, rozmawiali na 

temat realizowanych inwestycji oraz możliwości pozyskania środków . 

19 sierpnia – posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych. Spotkanie z 

udziałem rodziców uczniów Szkoły Podstawowej w Miłocinie poświęcone sytuacji w tej 

placówce. 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt 9. Informacja z działalności Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w 

Bełżycach. 

 Głos zabrał zaproszony na sesję Prezes ZZOK w Bełżycach Grzegorz Szacoo, który 

bardzo szczegółowo przedstawił informacje dotyczące działalności Zakładu oraz gospodarki 

odpadami.  

 

Do udziału w posiedzeniu dołączyli radni Marek Rejmak, Grzegorz Matyjasik oraz Bogusława 

Anna Grzelak. 

 

 Po przedstawieniu informacji Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik zapytał, czy nie 

byłaby wskazane budowa biogazowni przy Zakładzie?  

 Prezes odpowiedział, że na razie analizowana jest budowa spalarni. 

 Zastępca Wójta B. Pajduszewska poprosiła o udostępnienie przedstawionej 

prezentacji. 

 Radny Tomasz Kowalski zapytał, czy są przypadki żeby Związek lub Gminy należące do 

Związku płaciły kary za brak osiągnięcia wymaganego stopnia recyklingu? 

 Prezes odpowiedział, że nie posiada konkretnej wiedzy na ten temat ale zapewne są 

takie gminy, które zapłaciły kary. 

 Zdaniem sołtys wsi Wojciechów cz. II Katarzyny Pluty dobrym pomysłem byłoby 

wprowadzenie wzorek krajów zachodniej Europy butelkomatów w sklepach. 

 Prezes wyjaśnił, że od 2025 roku ma byd wprowadzona kaucja za butelki która byd 

może zmniejszy strumieo odpadów. 

 

Ad. pkt 10. Informacja z działalności Związku Komunalnego Gmin w Bełżycach oraz 

działalności Zakładu Budowy i Eksploatacji Wiejskich Urządzeo Komunalnych. 

 Informację na temat działalności ZKG oraz ZBiEWK w Bełżycach przedstawił Dyrektor 

Zakładu Marek Berger. Na wstępie swojej wypowiedzi podziękował za zaproszenie na sesję 

oraz pogratulował wszystkim radnym wyboru do Rady, jednocześnie życząc sukcesu i realizacji 

zamierzeo. Następnie przeszedł do tematu związanego z funkcjonowaniem Związku i Zakładu 

oraz sytuacji finansowej. 



Protokół Nr VII/24                   23 sierpnia 2024 roku 

 

6 | S t r o n a  

 

 Radny Tomasz Kowalski zapytał, czy w związku z tym, że obiekty i urządzenia 

wodociągowe  usytuowaniem na terenie gmin Zakład płaci im podatek od nieruchomości? 

 M. Berger odpowiedział, że własnośd urządzeo nie została na Zakład przeniesiona w 

związku z czym nie płaci on gminom podatku. 

 Radny T. Kowalski zapytał, czy Zakład ma jakieś straty finansowe. 

 Dyrektor wyjaśnił, że ubiegły rok zamknął się stratą na minusie i była to kwota 20.000 

zł. Obecnie ten stan jest zerowy, ale w przypadku gdyby strata utrzymywała się w kolejnych 

latach wówczas konieczna będzie zmiana taryfy. Korzystając z okazji M. Berger zwrócił się z 

prośbą aby przypomnied Dyrektorom szkół, by przed rozpoczęciem roku szkolnego przeczyścid 

instalację poprzez przepuszczenie bieżącej wody. 

 Przewodniczący Rady S. Chudzik zadał pytanie dotyczące oczyszczalni w Palikijach. 

Dlaczego Zakład nie przejął oczyszczalni? 

 Dyrektor odpowiedział, że głównym podmiotem, który był wówczas właściwy do 

podejmowania decyzji był zarząd Spółdzielni. 

 Wójt podziękował zaproszonym gościom za przedstawione informacje. Poinformował 

również o budowie studni w Cyganówce i o dalszych planach rozbudowy sieci wodociągowej. 

 

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. Po wznowieniu 

posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/376/24 Rady Gminy 

Wojciechów z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów 

pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na funkcjonowanie linii komunikacyjnych 

o charakterze użyteczności publicznej. (Druk 26/2024) 

 Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik sprawdził qworum. 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 
posiedzeniu Komisji, które odbyło się w dniu 12 lipca radni pozytywnie zaopiniowali 
przedstawioną zmianę w budżecie. 
 
Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

LXVII/376/24 Rady Gminy Wojciechów z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia przez 

Gminę Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na funkcjonowanie linii 

komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej - druk nr 26/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Marcin Mirosław, Jarosław Paweł Zubrzycki. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VII/26/24 w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/376/24 Rady Gminy Wojciechów z dnia 26 

stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi 

Lubelskiemu na funkcjonowanie linii komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej. 

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Wojciechów do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach. (Druk nr 

27/2024) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

Gminy Wojciechów do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą 

w Bełżycach - druk nr 27/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Marcin Mirosław, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VII/27/24 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Wojciechów do Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach.  

 

Ad. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

Gminy Wojciechów. (Druk nr 28/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

 Radny Tomasz Kowalski zapytał czy istnieje możliwośd pozyskania na to zadanie 

środków zewnętrznych, gdyż sporządzenie takiego Planu wiąże się z ogromnym kosztem 

rzędu nawet około miliona złotych.  

 Wójt odpowiedział, że jeśli tylko pojawi się taka możliwośd to Gmina na pewno będzie 

starała się o takie środki. Na razie w budżecie zabezpieczone jest około 200.000 zł. Jest wiele 

gmin, które również borykają się z problemem sfinansowania tego zadania. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego Gminy Wojciechów - druk nr 28/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Marcin Mirosław, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VII/28/24 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Wojciechów. 

 

Ad. pkt 14. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Głos w dyskusji zabrała radna Bogusława Grzelak. Zwróciła się do Wójta z pytaniem, 

czy w Urzędzie został zatrudniony pracownik gospodarczy, czy jest on mieszkaocem gminy 

oraz dlaczego na BIP nie było żadnego ogłoszenia o naborze. 

 Wójt odpowiedział, że została zatrudniona osoba niebędąca mieszkaocem gminy, ze 

względu na to iż posiada uprawnienia na obsługę wielu sprzętów i urządzeo. 

 Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska uzupełniając wypowiedź Wójta wyjaśniła, że 

poprzez zatrudnienie tej osoby liczba etatów w Urzędzie nie zwiększyła się. Uzupełniony 

został wakat. Ponieważ jest to pracownik gospodarczy to nie ma tu wymogu ogłaszania 

konkursu. Osoba ta, jako jedyna posiada uprawnienia na wiele różnych pojazdów i urządzeo 

drogowych, w tym między innymi na ciągnik z przyczepą. 

 Radna Anna Zabiegła zapytała, czy do Urzędu wpłynęła już zgoda Wód Polskich na 

budowę oczyszczalni w Palikijach. 

 Wójt poinformował, że odpowiedzi jeszcze nie ma.  

 Przewodniczący Rady dodał, że byd może uda się zaprosid przedstawiciela Wód 

Polskich na kolejną sesję. 

 Radny Marek Rejmak zadał pytanie dotyczące sporządzenia Planu Ogólnego. Czy 

wnioski, dotyczące przeznaczenie gruntów, które były składane przez mieszkaoców jakieś 7-8 

lat temu są nadal aktualne i będą uwzględnione, czy trzeba będzie składad nowe? Czy 

mieszkaocy zostali wówczas poinformowani o wniesionych zmianach? 

 Odnośnie drugiego pytania Wójt odpowiedział, że nie ma wiedzy w tym temacie, 

natomiast co do Planu to od czasu składania tamtych wniosków dużo się zmienił, dlatego 

prawdopodobnie będą wymagane bardziej aktualne informacje. 

Głos zabrał radny Miłosz Adamczyk. Wystąpił się do Wójta z prośbą o przygotowanie 

na następną sesję informacji dotyczącej realizacji inwestycji związanej z budową Ronda w 

Wojciechowie. Zwrócił się również do Przewodniczącego Rady z prośbą o powstrzymywanie 

się od komentarzy wypowiadanych podczas jego nieobecności na posiedzeniach Komisji, 

dotyczących jego prywatnych decyzji, do których nie mógł się wtedy odnieśd. Radny wystąpił 

również z wnioskiem aby informacje o terminach posiedzeo Komisji przesyłane były do 

wszystkich radnych.  

Zdaniem Przewodniczącego Rady Bycie radnym do czegoś zobowiązuje i powinno byd 

to brane pod uwagę przy podejmowaniu wszelkich decyzji nawet dotyczących sfery 

prywatnej. Decyzja o przeniesieniu dziecka do innej szkoły nie wpłynęła dobrze na ogólną 

sytuację ponieważ mieszkaocy pytają co się w Szkole w Miłocinie, że dzieci są z tej placówki 
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zabierane. Poza tym za każdym dzieckiem idzie subwencja. Utrata dzieci wiąże się z 

mniejszymi środkami z subwencji. 

Radny M. Adamczyk zapytał Przewodniczącego gdzie chodzą do szkoły jego wnuki?   

Przewodniczący Rady odpowiedział, że są zameldowane na terenie gminy Konopnica i 

tam chodzą do szkoły. 

Zdaniem radnego M. Adamczyka zamiast podgrzewad atmosferę, należałoby całą 

społecznośd uspokoid gdyż Zarząd Gminy dąży do normalizacji sytuacji w szkole. Wytknął, że 

kilku obecnych tu radnych ma doświadczenie przy zamykaniu szkół. 

Zdaniem radnego Tomasza Madeja prośba radnego M. Adamczyka jest zasadna 

ponieważ każdy ma prawo do podejmowania indywidualnych decyzji dotyczących sfery 

prywatnej. Radni nie powinni sobie robid takich uszczypliwości. 

Zdaniem Przewodniczącego Rady S. Chudzika przeniesienie dziecka radnego ze szkoły 

w Miłocinie nie przeszło obojętnie. Dodał, że podejmując wszelkie decyzje powinniśmy mied 

na uwadze to, że jesteśmy radnymi. 

Według radnego M. Miłosza należy rozgraniczad funkcję radnego od sfery prywatnej i 

rodziny. Nikt nie może mu zarzucid, że nie działał dla dobra szkoły, gdyż zarówno jako radny 

jak i druh OSP wraz z jednostką zrobił bardzo dużo na rzecz tej placówki. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk, odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi radnego M. 

Adamczyka zaprzeczył jakoby to radni przyczynili się do zamknięcia szkoły w Szczuczkach. 

Wyjaśnił, że była ona prowadzona przez prywatne osoby na zasadzie działalności gospodarczej 

i została zamknięta z powodów finansowych. 

Głos zabrał radny Dariusz Malik, który wytknął, że pismo które było powodem 

zwołania posiedzenia komisji nie zostało rozesłane radnym, w związku z czym nie było 

możliwości zapoznania się z nim. Zwrócił się z prośbą aby pisma, które są zaadresowane do 

Rady Gminy były przekazywane wszystkim radnym.  

Radny S. Chudzik wyjaśnił, że pismo o którym wspomniał radny D. Malik było 

zaadresowane na niego jako Przewodniczącego Rady i zostało przekazane Wójtowi oraz 

Przewodniczącemu Komisji Oświaty. Każdy zainteresowany mógł się z nim zapoznad. 

 Zdaniem radnego D. Kołodziejczyka nie może byd tak, że radni będą otrzymywali pisma 

tylko wybiórczo dlatego trzeba ustalid czy faktycznie jest potrzeba aby to były wszystkie. 

 Wójt wyjaśnił, że gdy pisma wpływają albo do niego albo to rady są odpowiednio 

dekretowane i przekazywane Przewodniczącym komisji, ale jeśli jest taka wola to trudniejsze 

sprawy będą kierowane do wszystkich radnych. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że do tej pory takiej woli nie było. Pismo którego 

dotyczy ta dyskusja było skierowane od Rady Rodziców a następnie przekazane Wójtowi oraz 

Przewodniczącemu Komisji Oświaty.  

Radna Beta Bartoszcze dopytała, czy wspomniane pismo było przekazane całej Komisji 

czy tylko jej Przewodniczącemu, gdyż otrzymała je dopiero w trakcie trwania posiedzenia. 

Dodała, że trudno jest podjąd jakąkolwiek dyskusję w temacie, jeśli nie zna się treści pisma. 

Radny S. Chudzik wyjaśnił, że drugie pismo dotyczące szkoły w Miłocinie wpłynęło 

dopiero w trakcie trwania posiedzenia i wszyscy radni otrzymali je w tym samym czasie.  

 Radna Bogusława Grzelak przypomniała, że do tej pory była taka praktyka, że pismo 

wpływało tylko do przewodniczącego komisji a pozostali członkowie komisji zapoznawali się z 
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jego treścią w trakcie trwania posiedzenia. Po to są posiedzenia, żeby radni podjęli dyskusję 

i dochodzili do porozumienia.  

 Przewodniczący Rady wspomniał o pomyśle wydzierżawienia pod farmę 

fotowoltaiczną gruntów, które są w Starym Gaju. Jego zdaniem przyniosłoby to gminie jakieś 

dochody. Poprosił aby poddad ten temat pod dyskusję i analizie i żeby zajęła się tym Komisja 

Infrastruktury. 

 Wójt odpowiedział, że jest jak najbardziej otwarty na wszelkie działania przynoszące 

korzyści dla budżetu gminy. 

 Zastępca Wójta poprosiła o zachowanie dyscypliny w dyskusji tak, by umożliwid udział 

w ceremonii pogrzebowej, która zacznie się za 15 minut. 

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury D. Kołodziejczyk poinformował, że kolejne 

posiedzenie, które będzie zorganizowane we wrześniu będzie poświęcone wizji lokalnej 

wspomnianego miejsca w Starym Gaju. 

 Wójt poinformował sołtysów o terminie sesji sołtysów oraz zaprosił na Dożynki 

Parafialno-Gminne. 

 Innych pytao nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

 

Ad. pkt 15. Wolne wnioski i informacje. 

 W tym punkcie nie zgłoszono żadnych wolnych wniosków wobec czego 

Przewodniczący Rady przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 16. Zakooczenie obrad  

Zakooczenia obrad VII sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Sławomir Chudzik słowami: „Zamykam obrady”. 

 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


